



WIR SIND DIE FLUT

WE ARE THE TIDE



Sebastian Hilger, 1984 geboren, begann nach mehreren Praktika im Verleih sowie im Licht- und Grip-Department 2005 das Studium der Theater-, Film- und Fernsehwissenschaft an der Universität Köln und gründete 2006 die Footsteps

Filmproduktion für Spiel-, Dokumentar- und Imagefilme. 2011 folgte das Studium szenische Regie an der Filmakademie Ludwigsburg, das er mit seinem Diplomfilm „Wir sind die Flut“ abschloss.

Sebastian Hilger (b. 1984) did numerous internships in distribution and the lighting and grip departments before taking up his studies of theatre, film and television in 2005 at Cologne University. In 2006, he founded the Footsteps production company to make narrative, documentary and industrial films. In 2011 he began studying directing at the Baden-Württemberg Film Academy, and "We are the Tide" is his thesis film.

Sci-fi mystery made in Germany. In a seaside ghost town, young researchers are drawn deeper and deeper under the spell of eerie happenings. The sea along the coast of Windholm disappeared 15 years ago. Just like that. The cause of the anomaly has never been clarified. Ambitious physics student Micha has a bold theory and hopes to figure out the phenomenon. But after years of preliminary work, his plan fails due to the rigidly old-style university system – he is not allowed to continue with his project. Micha and his colleague Jana secretly set out to test his hypothesis. In the restricted military area, the young researchers meet the piteous remains of the village community. Since the day the sea disappeared, it seems that all the village children have drowned; at least that's what the villagers claim. But their bodies have never been found. Amid the dilapidated houses and deserted streets, Micha and Jana become deeper and deeper enmeshed in the secrets of this forgotten place.

Sci-Fi-Mystery made in Germany: In einem Geisterdorf am Meer werden junge Forscher immer tiefer in den Bann unheimlicher Ereignisse gezogen. Vor 15 Jahren ist vor der Küste von Windholm das Meer verschwunden. Einfach so. Die Ursache für die Anomalie ist bis heute ungeklärt. Mit einer gewagten Theorie will der ehrgeizige Physikstudent Micha das Phänomen entschlüsseln und muss erleben, wie seine jahrelange Vorarbeit am verknöcherten Uni-System scheitert – er darf sein Projekt nicht fortsetzen. Heimlich macht sich Micha mit seiner Kollegin Jana auf den Weg, um seine Hypothese zu überprüfen. In dem vom Militär abgesperrten Gebiet treffen die jungen Forscher auf den kläglichen Rest der Dorfgemeinschaft. Denn seit dem Tag, an dem das Meer verschwand, sollen auch alle Kinder des Dorfes ertrunken sein, sagen zumindest die Dorfbewohner. Doch ihre Leichen wurden nie gefunden! Zwischen heruntergekommenen Häusern und verlassen Straßen verstricken sich Micha und Jana immer tiefer in die Geheimnisse des vergessenen Ortes.

Deutschland 2016, 84 Min., dt. OF, engl. UT

R: Sebastian Hilger B: Nadine Gottmann K: Simon Vu D: Max Mauff (Micha), Lana Cooper (Jana), Gro Swantje Kohlhof (Hanna), Roland Koch (Karl), Max Herbrechter (Prof. Feuerstein), Waldemar Hooge (Daniel), Mikke Emil Rasch (Matti) P: Anna Wendt, Fabian Winkelmann, Anna Wendt Filmproduktion V: derzian pictures

Sa 5.11.
19:15h
CS7